
   

 Alumnivereniging “Principia”

CONCEPT.
Notulen ALV op 11-05-2023, 16:00-18:00 uur.
Fysieke (Z105 de Horst) vergadering.

Aanwezige bestuursleden: 
Dorien van de Belt (voorzitter), Jan Kees te Riet Scholten (bestuurslid en penningmeester 
a.i.),  Steven Olthof (secretaris).

Afwezige bestuursleden:
Geen.

Aanwezige leden: 
Leen Noordzij (erelid), Detmer Koppius, Herman ter Wijlen, Anne van der Meer, Gert 
Colenbrander, Henny Abcouwer, René Scheltes, Ramon Alberts, Jan Bossink.

Afwezige leden met kennisgeving:
 Jan van Dongeren, André Oosting, Dirk Zijlstra, Alexander Mackay en Evert Jan Klip.

1. Opening.

De ALV wordt geopend met een welkomstwoord van de voorzitter. Omdat er aan het einde van de 
middag geen personeelsleden in de Hangar aanwezig zullen zijn, wordt besloten om de ALV te 
beginnen met een excursie naar deze werkplaats.  Daar aangekomen kregen de deelnemers een 
enthousiaste rondleiding met uitleg over alle beschikbare apparatuur en de mogelijkheden hiervan. 
De Hangar wordt gebruikt voor practica van de studenten werktuigbouwkunde en industrieel 
ontwerpen van de UT en de Universiteit van Amsterdam. Ook maken studenten van studenten teams
zoals van Green Team Twente en Solar Boat Twente gebruik van deze werkplaats bij de productie van
hun ontwerpen. Het was heel leuk om te zien, hoe het praktische onderwijs aan de studenten nu is 
vormgegeven en de deelnemers aan de excursie vonden het een geslaagd begin van de ALV.
Na terugkomst in de Horst start de voorzitter een PowerPoint presentatie  (zie bestand 
ALV 2023-05 Principia.pdf) om aan de hand daarvan alle agendapunten aan de orde te laten komen. 

2. Mededelingen/vaststelling agenda.

 Voor deze ALV hebben zich negen leden aangemeld en vijf leden afgemeld.

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag ALV 2022.

De concept notulen van de ALV 2022 worden ongewijzigd door de vergadering vastgesteld.



   

4. Jaarverslag Principia 2022.

 – Activiteiten overzicht  2022.

De voorzitter geeft een overzicht van de verschillende activiteiten en wetenswaardigheden van 2022.
De 6 geplande Principia/SES vergaderingen konden allemaal weer fysiek gehouden worden. 
Door andere prioriteiten en opstartproblemen na de Corona periode hebben er geen gezamenlijke 
Principia en I.N. (studievereniging Isaac Newton) activiteiten zoals de Masterlunchlezing en de 
Shadowing Days plaatsgevonden. Hoewel Principia en I.N. hadden besloten om Principiaprijs 
wedstrijd (standaard tweejaarlijks) ook in 2022 te organiseren is het o.a. door rooster- en 
capaciteitsproblemen niet gelukt om deze te organiseren. Afspraken met bedrijven over de 
organisatie zijn in 2022 gemaakt en de wedstrijd staat nu gepland in 2023.
De Principia commissie van I.N. heeft op 8 juli een eindejaarsbarbecue georganiseerd voor studenten
en WB alumni. Deze gebeurtenis is aangekondigd via een email van het alumnibureau aan alle WB 
alumni, maar door de vrij late aankondiging en de vakantieperiode hebben er maar weinig alumni 
deelgenomen aan deze activiteit.

Leden van de SES groep hebben de meeste tijd besteed aan de volgende onderwerpen:

 Ondersteuning van het Green Team Twente en het Solar Boat Twente team.

 Ook in 2022 is Gert Colenbrander nog bezig geweest met alternatieven voor het 
verwerkingsproces van de productiewaterstroom van de NAM in Schoonebeek als alternatief
voor de berging van afvalwater in Twentse gasvelden. 

 Het geven van adviezen over elektrisch/fossielvrij  varen, veelal waren dit projecten van de 
SEFF (Stifting Elektrysk & Fossylfrij Farre Fryslân). 

 Energietransitie plannen van Hoorn en Hengelo OV en discussies over energietransitie 
mogelijkheden voor Nederland. 

Duurzaam Noord heeft veel energie gestoken in discussies over de energie transitie van Nederland. 
Hiervoor zijn ideeën ontwikkeld en op schrift gesteld. Door deze ideeën te publiceren wordt 
geprobeerd de publieke opinie te beïnvloeden door vooral het belang van duurzaam gas 
(bijvoorbeeld waterstof) voor de energietransitie te benadrukken. Deze hybride oplossing kan een 
gunstig alternatief zijn voor een all electric oplossing voor de energievoorziening van gebouwen, 
omdat het overbelasting van het elektriciteitsnet voorkomt en extreme uitbreiding van het 
elektriciteitsnet overbodig maakt.
Herman ter Wijlen heeft eind 2022 het initiatief genomen om Duurzaam Oost begin 2023 weer op te 
starten door mogelijk belangstellenden uit te nodigen voor een bijeenkomst voor deze activiteit.
Door opstart problemen is het in 2022 niet gelukt om het WB Alumni bulletin na de Corona periode 
weer uit te brengen.



   

 – Financieel jaarverslag 2022.

De penningmeester a.i. geeft een toelichting op de financiële positie van de vereniging door de 
financieel opvallende zaken de revue te laten passeren. Het saldo van de vereniging is op 31-12-2022 
afgenomen met € 3970,78 tot € 40472,13. De inkomsten in 2022 waren  € 2024,22 en de uitgaven 
€ 5995,00. De inkomsten waren zo laag doordat er in 2022 geen contributie is geïnd door problemen 
met de bankoverdracht naar Ger Kupers en een misgelopen automatische inning van de contributie. 
De penningmeester a.i. heeft de contributiebetaling over 2022 inmiddels weer opgestart.
In 2022 zijn er weer verzoeken tot sponsoring van de studententeams en Isaac Newton 
binnengekomen met een totale bijdrage van €3250,-.  De post catering /representatie is nu weer op 
het oude niveau, doordat de vergaderingen na de Corona periode weer fysiek gehouden konden 
worden.
Eind 2021 was het aantal leden ongeveer 210.
Het saldo is ruim voldoende om nu en in de toekomst aan alle verplichtingen te kunnen voldoen. 

– Verslag kascommissie.

De kascommissie bestaande uit André Oosting en Evert Jan Klip heeft online de kas gecontroleerd. De
kascontrole is positief verlopen en er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. De voorzitter 
presenteert het verslag van de kascommissie. De kascommissie stelt hierin voor om de jaarstukken 
goed te keuren en de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 
financiële beleid in 2021. De vergadering stemt hiermee in.

5. Benoeming nieuwe kascontrole commissie.

Bij de vorige ALV is Albert op de Hoek reglementair afgetreden als lid van de kascommissie en 
stemde de vergadering ermee in dat Herman ter Wijlen zijn plaats ging innemen. Door een foutje van
de penningmeester a.i. heeft hij i.p.v. Herman, Evert Jan Klip uitgenodigd voor de kascontrole. André 
Oosting gaat zijn tweede termijn in en de vergadering stemt ermee in om Herman in de nieuwe 
kascommissie te benoemen.

6. Jaarplan 2023

In het jaarplan voor 2023 zijn 5 bestuursvergaderingen en 1 ALV gepland. De projecten van SES in 
2023 zullen voor een deel gelijk zijn aan de projecten van 2022, omdat veel projecten zoals die voor 
energietransitie en elektrisch en fossielvrij varen lange doorlooptijden hebben en nieuwe 
vervolgprojecten opleveren.
In plaats van de eerder voorgestelde Duurzaamheidsdag is nu gekozen voor een door I.N. te 
organiseren symposium. Dit symposium heeft de naam “Power Up” gekregen en zal op 10 oktober 
2023 plaatsvinden. De focus van het symposium zal komen te liggen op nieuwe technieken voor 
energiegeneratie.
Principia zal  één van de sessies invullen met een bijdrage van SES lid René Scheltes.  René  is samen 
met SES/Duurzaam Noord leden bezig om de presentatie vorm te geven. Over de invulling is al veel 
gediscussieerd in de vergaderingen van SES en Duurzaam Noord en een eerste opzet van de 



   

presentatie is gereed.
Zoals reeds onder punt 4 vermeldt is I.N. al in 2022 gestart met de organisatie van de Principiaprijs 
wedstrijd. Deze zal nu rond de vakantieperiode plaats zal vinden.
Jan Kees presenteert de Principia begroting voor 2023. Door de inning van achterstallige contributies 
over 2022 zullen de inkomsten t.o.v. het jaar 2022 flink verbeteren. Op basis hiervan zal de begroting
2023 in evenwicht zijn. De vergadering is akkoord met de voorgestelde begroting.

7. Werving nieuwe bestuursleden.

Helaas heeft Dorien besloten haar voorzitterschap van Principia tijdens deze ALV te beëindigen. Ze 
heeft deze functie 4 jaar vervuld  en het overige bestuur en de leden zijn hier natuurlijk zeer 
dankbaar voor. Om deze erkentelijkheid te tonen wordt haar namens de overige bestuursleden 
tijdens de vergadering een attentie aangeboden. Omdat er zich ondanks diverse verzoeken nog geen 
kandidaten voor een Principia bestuursfunctie hadden aangemeld is aan de aanwezige leden 
gevraagd, wie eventueel genegen zou zijn het voorzitterschap op zich te nemen. Gelukkig heeft 
Ramon Alberts zich tijdens de vergadering bereid verklaard om het voorzitterschap op zich te nemen.
Onder applaus ging de vergadering vervolgens unaniem akkoord met de benoeming van Ramon tot 
voorzitter.
Na het overlijden van Ger Kupers op 22 januari 2023 heeft Jan Kees te Riet Scholten het 
penningmeesterschap voorlopig waargenomen. Hij biedt zich aan om het penningmeesterschap ook 
voor de komende tijd op zich te nemen. Ook hier reageert de vergadering verheugd op zijn voorstel 
en is de vergadering akkoord met de benoeming van Jan Kees tot penningmeester.
Hoewel hiermee de grootste problemen in het bestuur zijn opgelost blijft het streven om nieuwe 
bestuursleden te werven actueel, omdat de bestuurstaken dan over meer leden zijn te verdelen.

8. Rondvraag

Tijdens de rondvraag zijn twee punten ingebracht.
 1). Jan Bossink vraagt of er in de begroting geen kosten i.v.m. wettelijke regelingen voor privacy 
moeten worden opgenomen. Steven geeft hierop als antwoord, dat hier in 2019 al naar gekeken is. 
Toen is ook een privacy reglement opgesteld en is gekeken of aanpassing van de statuten 
noodzakelijk zou zijn. De statuten zijn toen beoordeeld als voorlopig toereikend voor wat betreft 
privacy eisen. In de toekomst zouden misschien aanpassingen nuttig kunnen zijn en dan moeten er 
ook notariskosten in de begroting worden opgenomen.
2). Herman ter Wijlen vraagt wie de eigenaar van de Principia LinkedIn groep is. Dorien antwoord dat
zij dat is. Herman geeft aan dat hij ook wel wat met deze groep wil doen, waarop Dorien reageert dat
zij hem graag toevoegt aan de groep.

9. Sluiting

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun deelname aan deze vergadering en sluit zij de 
ALV. 


